
 

乐思伟副教授于 2006 年获得英语学士学位，2008 年获得

外国语言学和应用语言学硕士学位，2016 年在广东外语外

贸大学获得商务英语博士学位。现为广东外语外贸大学国

际商务英语学院商务英语系教师。主讲本科课程《研究方

法》、《跨文化商务交际》、《商务英语写作》、《国际

商务谈判》及研究生课程《商务文体学研究》，她的研究

兴趣包括商务话语研究、跨文化商务交际。围绕相关研究

领域在国内及国际学术刊物发表论文 10 余篇，参编教材 1

部，主持厅级项目 2 项，参与教育部和省级课题 3 项，并

为政府和企业提供跨文化商务交际及商务英语培训服务。 
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Assoc. Prof. Dr. Yue Siwei completed her BA degree in English in 2006, MA degree 

in Foreign Linguistics and Applied Linguistics in 2008 and PhD degree in Business 

English Studies in 2016 at Guangdong University of Foreign Studies. She is currently 

working as a lecturer in School of English for International Business at Guangdong 

University of Foreign Studies. The courses she teaches include Research Methodology, 

Intercultural Business Communication, Advanced Business English Writing, 

International Business Negotiation of BA program and Business Stylistics Research of 

MA program. Her research interests include business discourse, intercultural business 

communication. She has published more than 10 papers in related research fields in 

domestic and international academic journals, participated in the compilation of 1 

textbook, presided over 2 projects of municipal government department level, 

participated in 3 projects of Ministry of education and provincial level, and provided 

cross-cultural business communication and business English training services for 

governments and enterprises. 
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